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Abstract (en)
A stackable and collapsible transport box comprises a base plate including supporting pillars arranged as tubular elements beneath base plate and
as angular elements above base plate. The angular elements are provided with step-like arrangements to receive tubular elements of a second
transport box in the collapsed state. A stackable and collapsible transport box comprises a base plate (2); two first sidewalls (4, 6) mutually opposite
and collapsible in a lower first plane connected to the base plate via hinge joints; and two second sidewalls (3, 5) mutually opposite and collapsible
in a higher second plane connected to the base plate via hinge joints. The base plate comprises supporting pillars (8, 15) arranged as tubular
elements (10) beneath the base plate and arranged as angular elements (11) above the base plate. The angular elements are provided with step-
like arrangements to receive tubular elements of a second transport box in the collapsed state.

Abstract (de)
Es wird ein neuer stapelbarer, zusammenlegbarer Transportkasten (1) beschrieben mit einer Bodenplatte (2) und vier Seitenwänden (3, 4), die
mittels Gelenkverbindungen (28; 33) mit der Bodenplatte verbunden sind. Zwei gegenüberliegende Seitenwände sind dabei in einer ersten Ebene
klappbar und die zwei anliegenden, sich gegenüberliegenden Seitenwände sind in einer zweiten, gegenüber der ersten höherliegenden Ebene
klappbar. Die palettenförmige Bodenplatte (2) weist in den Eckbereichen Tragstützen (8) auf, die unterhalb der Bodenplatte als Rohrstück (10)
und oberhalb als Winkelstück (11) ausgebildet sind, wobei die Winkelstücke (11) innen stufenförmig sind, um im zusammengelegten Zustand
Rohrstücke (10) eines ähnlichen Transportkasten aufzunehmen. <IMAGE>
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